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PROTOKÓŁ NR 8/2019 
  

z VIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego od bytej w dniu 22 maja 2019 
roku o godz.14:00 w sali narad Urz ędu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego przy ul. 
Sikorskiego 3-4. 
 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień. 
 
Na ogólną liczbę 25 radnych na sesji obecnych było 22 radnych - zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Nieobecni radni: 
1. Granat Przemysław, 
2. Pieńkowski Sebastian, 
3. Surowiec Robert. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:  
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni gości, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Dzień Godności Osoby z Niepełnosprawnością Intelektualną - informacja Polskiego 

Stowarzyszenia na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną. 
5. Sprawozdanie z realizacji Polityki Społecznej Gorzowa Wielkopolskiego 2023+ za rok 

2018. 
6. Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Miasta Gorzowa Wlkp. z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami za rok 2018. 
7. Sprawozdanie z działalności zakładów budżetowych za 2018 rok.  
8. Raport o stanie miasta Gorzowa Wielkopolskiego w roku 2018: 

a) zapoznanie się z raportem o stanie miasta Gorzowa Wielkopolskiego, 
b) debata, 
c) druk nr 156 - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego wotum zaufania. 

9. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Gorzowa Wlkp. za 2018r.  
http://bip.wrota.lubuskie.pl/umgorzow/367/2018_rok/ 
http://bip.wrota.lubuskie.pl/umgorzow/300/4474/Sprawozdania_roczne_z_wykonania_planow_finansowych_instytucji_kult
ury_za_2018_r/ 
http://bip.wrota.lubuskie.pl/umgorzow/116/Majatek_Miasta/ 
http://bip.wrota.lubuskie.pl/umgorzow/368/2018_rok/  
http://bip.wrota.lubuskie.pl/umgorzow/system/obj/25342_Uchwala_RIO_243_2019.pdf 

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym za 2018r., sprawozdaniem rocznym 
z wykonania budżetu miasta Gorzowa Wlkp. za 2018r., sprawozdaniem rocznym  
z wykonania planów finansowych instytucji kultury za 2018r. oraz informacją o stanie 
i sposobie gospodarowania majątkiem trwałym miasta Gorzowa Wlkp. na dzień 
31.12.2018r., 
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b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  
z wykonania budżetu Miasta Gorzowa Wlkp. za 2018r. wraz z informacją o stanie 
mienia Miasta Gorzowa Wlkp., 

c) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla 
Prezydenta Miasta, 

d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej, 

e) druk nr 135 - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gorzowa Wlkp. za 2018 rok, 

f) druk nr 136 - podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
miasta Gorzowa Wlkp. za 2018 rok. 

10. Druk nr 172 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

11. Druk nr 173 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

12. Druk nr 174 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

13. Druk nr 175 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2019-2045. 

14. Druk nr 176 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
15. Druk nr 168 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2020 na 

sfinansowanie przedsięwzięcia pod nazwą „Modernizacja deptaku przy ul.Hawelańskiej 
wraz z ulicą Hawelańska/Wełniany Rynek” 

16. Druk nr 157 - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Lubuskiemu  

17. Druk nr 158 - podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Podstawowej nr 17  
w Gorzowie Wielkopolskim z Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 3, przeniesienia 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim z ul.Warszawskiej 18 
na ul.Estkowskiego 3 oraz włączenia Szkoły Podstawowej nr 7 do Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim. 

18. Druk nr 159 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia II Liceum 
Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2  
w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Grobla 68A  
w Gorzowie Wielkopolskim. 

19. Druk nr 160 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia IV Liceum 
Ogólnokształcącego w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej 
lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, 
przy ul.Estkowskiego 13 w Gorzowie Wielkopolskim. 

20. Druk nr 161 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Technikum nr 5, 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mechanicznych w Gorzowie Wielkopolskim, 
poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Pomorska 67 w Gorzowie Wielkopolskim 

21. Druk nr 162 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Technikum nr 7, 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Elektrycznych w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez 
utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych  
i opiekuńczych szkoły, przy ul.Grobla 9, ul.Grobla 68A oraz ul.Pomorska 67 w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

22. Druk nr 163 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia nr 
5, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Mechanicznych w Gorzowie Wielkopolskim, 
poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Pomorska 67 w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

23. Druk nr 164 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia nr 
7, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Elektrycznych w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez 
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utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych  
i opiekuńczych szkoły, przy ul.Grobla 9, ul.Grobla 68A oraz ul.Pomorska 67 w Gorzowie 
Wielkopolskim 

24. Druk nr 165 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia VII Liceum Mistrzostwa 
Sportowego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w Gorzowie 
Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Słowiańskiej 14, 
ul.Słowiańskiej 10, ul.Wał Okrężny 32, ul.Fabryczna 177, ul.Fabryczna 3, ul.Chopina 52, 
ul.Puszkina 31, ul.Mickiewicza 37 w Gorzowie Wielkopolskim 

25. Druk nr 166 - podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 3 
Mistrzostwa Sportowego z Oddziałami Sportowymi, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Mistrzostwa Sportowego w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej 
lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, 
przy ul.Słowiańskiej 14, ul.Słowiańskiej 10, ul.Wał Okrężny 32, ul.Fabryczna 177, 
ul.Fabryczna 3, ul.Chopina 52, ul.Puszkina 31, ul.Mickiewicza 37 w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

26. Druk nr 167 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Poznańską a rzeką Wartą. 

27. Druk nr 169 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 
28. Druk nr 170 - podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
29. Druk nr 171 - podjęcie uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
30. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za I kwartał 2019 roku. 
31. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
32. Sprawy różne. 
33. Zakończenie obrad. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski, który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania  
i podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.2 Przedstawienie porz ądku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o 
poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowych 
przedstawicieli Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do Związku Celowego Gmin – druk nr 177. 
 
W głosowaniu jawnym za wnioskiem o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 
sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do 
Związku Celowego Gmin – druk nr 177, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Jan Kaczanowski - proponuję w pkt 26 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 177, 
pozostałe punkty porządku obrad zmienią kolejność. 
 
W głosowaniu jawnym za zatwierdzeniem porządku obrad wraz z przyjętą zmianą, głosowało 
19 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 



3 

 

Ad.3 Wolne wnioski i informacje oraz o świadczenia klubowe. 
 
Radosław Wróblewski – w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej zwracam się do 
Rady Miasta o przyjęcie stanowiska i przekazanie tego stanowiska do Prezesa Rady 
Ministrów – M.Morawieckiego oraz Ministra Sprawiedliwości – Zb.Ziobro. Odczytał projekt 
stanowiska w sprawie wyrażenia solidarności z Aliną Czubieniak oraz Olimpią Barańską-
Małuszek. 
Jan Kaczanowski – pyta czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie 
zaproponowanego stanowiska Rady? W związku z brakiem uwag poddaję pod głosowanie. 
 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem przez Radę Miasta stanowiska w sprawie wyrażenia 
solidarności z Aliną Czubieniak oraz Olimpią Barańską-Małuszek, głosowało 17 radnych, 
przy 3 głosach przeciwnych i 1 wstrzymującym się - stanowisko stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.4 Dzień Godno ści Osoby z Niepełnosprawno ścią Intelektualn ą - informacja 

Polskiego Stowarzyszenia na rzecz Osób z Niepełnosp rawno ścią Intelektualn ą. 
 
Jan Kaczanowski – Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną z 
okazji Dnia Godności Osoby Niepełnosprawnej Intelektualnie zwróciło się z prośbą o 
zaprezentowanie materiału filmowego – załącznik nr 7 do protokołu.(odtworzono film) 
Anna Kowalska - członek zarządu Stowarzyszenia oraz mama dziecka, które uczęszcza do 
Placówki Stowarzyszenia – Dzień godności osoby niepełnosprawnej intelektualnie nie 
znalazł się w kalendarzu bez powodu. Godność to stosunek otoczenia, szacunek i 
bezpieczeństwo dnia jutrzejszego. Większość z Państwa winna pamiętać posiedzenie Rady 
Miasta w 2014r. - podjęliście wówczas uchwałę o przeznaczeniu obiektu Walczaka 1 na 
naszą działalność. Kolejne lata, to zabieganie przez nas o przeprowadzenie w obiekcie 
termomodernizacji i stało się, dzięki wspólnym siłom jesteśmy już po termomodernizacji.  
Ukłony dla wszystkich Państwa, którzy się przyczynili, nie udałoby się to również bez pracy 
naszych urzędników i władz miasta. Dzięki wspólnym siłom i zaangażowaniu jesteśmy już 
blisko zaplanowanego celu. Jeszcze trochę i nasze miasto będzie miało Centrum 
Rehabilitacyjno – Edukacyjne, gdzie w jednym miejscu będzie kompleks zapewniający 
wsparcie dziecku i rodzinie, od samego początku trudnej drogi po głęboką dorosłość. Gdy się 
rodzi niepełnosprawne dziecko, to się wali całe życie. Tylko my wiemy ile trzeba sił by się 
pozbierać i spojrzeć z podniesioną głową w kolejne jutro. Nikt na pewno nie życzy sobie 
niepełnosprawności, ale nie mamy na to wpływu. Centrum pozwoli nam poprawić, jakość 
życia nie tylko osobom chorym, ale również ich najbliższym. To wspólna praca, nasza, rady 
miasta i urzędu. Prosimy byście pochylili się nad przyszłością, starością naszych 
wychowanków. Jak przedmioty wędrują po Polsce, gdy odejdą ich opiekunowie. Wędrują 
tam gdzie jest wolne miejsce, często setki kilometrów od znanego im i przyjaznego 
otoczenia. I tak samorząd musi ponosić koszty na miejsce w DPS. Dlaczego nie mogą 
zostać tu, w swoim rodzinnym mieście. To jest następne zadanie dla nas i dla Was. Zadanie 
wspólne, które na pewno się uda zrealizować, jeśli wierzymy w to, że godność to wolność, 
wolność wyboru gdzie chcę żyć i gdzie chce umrzeć. Jestem mamą Marcelka – dziecka z 
mózgowym porażeniem dziecięcym i niepełnosprawnością intelektualną w stopniu 
znacznym, które obecnie uczęszcza do placówki OREW w Gorzowie Wielkopolskim. 
Członkiem zarządu jestem od niedawna, natomiast mamą niepełnosprawnego dziecka od 12 
lat. Nie dalej jak wczoraj przydarzył nam się przykry wypadek, wysiadając z auta z dzieckiem 
na rękach potknęłam się i runęłam na chodnik jak długa, ale upadając w ułamku sekundy 
pomyślałam: muszę ratować swoje dziecko, żeby nie roztrzaskało głowy o beton. Instynkt 
matki zadziałał upadłam tak, że Marcel nie ma nawet siniaka, a ja wylądowałam twarzą i 
barkiem na chodniku, udało mi się uratować nie tylko syna, ale i siebie, bo jestem samotną 
matką i muszę sama zajmować się swoim dzieckiem. Jak widać jestem cała, choć trochę 
obolała. Pomóżcie nam chronić nasze dzieci zanim my rodzice nie będziemy mogli już tego 
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robić. I aby naszym marzeniem nie było to, żeby dzieci odchodziły przed nami. W imieniu 
całej organizacji dziękuje bardzo za ten czas dla nas. 
Jan Kaczanowski – myślę, że będę wyrazicielem wszystkich jak złożę na Pani ręce dla tych 
wszystkich, którzy pomagają osobą z niepełnosprawnością intelektualną i nie tylko. Jest to 
wielka sprawa. Uważam, że powinniśmy tutaj zamilczeń i nie dyskutować, a w miarę 
możliwości tylko i wyłącznie pomagać. Chciałbym również podziękować za miłą 
niespodziankę jaką sprawiliście dla radnych, przekazując każdemu cudowną pamiątkę z 
naszą podobizną. 
 
Ad.5 Sprawozdanie z realizacji Polityki Społecznej Gorzowa Wielkopolskiego 2023+ 

za rok 2018. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z realizacji Polityki Społecznej Gorzowa 
Wielkopolskiego 2023+ za rok 2018, wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowi załącznik nr 
8 do protokołu. Ze sprawozdaniem zapoznała się i przyjęła do wiadomości Komisja Spraw 
Społecznych. W związku z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad 
uznaje, że Rada Miasta przedłożone sprawozdanie również przyjęła do wiadomości. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację.  
 
Ad.6 Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy  Miasta Gorzowa Wlkp.  

z organizacjami pozarz ądowymi i innymi podmiotami za rok 2018. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta 
Gorzowa Wlkp. z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami za rok 2018, wszyscy 
radni otrzymali na piśmie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Ze sprawozdaniem 
zapoznała się i przyjęła do wiadomości Komisja Spraw Społecznych. W związku z brakiem 
chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad uznaje, że Rada Miasta przedłożone 
sprawozdanie przyjęła do wiadomości. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację.  
 
Ad.7 Sprawozdanie z działalno ści zakładów bud żetowych za 2018 rok.  
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z działalności zakładów budżetowych: 
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Ośrodka Sportu i Rekreacji, za 2018 rok, wszyscy radni 
otrzymali na piśmie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Ze sprawozdaniem zapoznała się 
i przyjęła do wiadomości Komisja Gospodarki i Rozwoju oraz Komisja Kultury, Sportu i 
Promocji. W związku z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad uznaje, 
że Rada Miasta przedłożone sprawozdanie przyjęła do wiadomości. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację.  
 
 
Ad.8 Raport o stanie miasta Gorzowa Wielkopolskiego  w roku 2018: 

 
a) zapoznanie si ę z raportem o stanie miasta Gorzowa Wielkopolskiego , 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że raport o stanie miasta Gorzowa Wielkopolskiego w 
roku 2018, wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Z 
raportem zapoznała się i przyjęła do wiadomości Komisja Budżetu i Finansów - opinia 
jednomyślnie pozytywna, Komisja Gospodarki i Rozwoju – opinia pozytywna, Komisja 
Oświaty i Wychowania – opinia pozytywna, Komisja Kultury, Sportu i Promocji – opinia 
pozytywna oraz Komisja Spraw Społecznych – opinia również pozytywna. 
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b) debata, 
 
Marta Bejnar-Bejnarowicz – na komisji szeroko omówiliśmy i przedstawiłam jakie mam uwagi 
do raportu, nie będę powtarzać, można to na piśmie załatwić. Natomiast chciałabym tylko 
jako konkluzję, którą złożę również jako interpelację do Prezydenta Miasta, raport o stanie 
miasta jest miarodajny jeśli podaje konkretne wskaźniki i parametry w stosunku do lat 
poprzednich i relatywnie do lat poprzednich i miast podobnej wielkości oraz struktury 
zarządczej. Monitorowane wskaźniki powinny wprost pokazywać czy jest lepiej, czy gorzej w 
stosunku do wartości referencyjnej. Część opisowa w raportach powinna stanowić 
uzupełnienie wizualizowanych danych. Utworzona została międzynarodowa norma ISO 
137120 o nazwie: „Zrównoważony rozwój społeczny, wskaźniki usług miejskich i jakości 
życia.” Publikowane w języku polskim przez Polski Komitet Normalizacyjny. Norma określa 
metodykę mierzenia efektów działalności w zakresie usług miejskich i ich jakości życia. 
Wskaźniki związane z nimi podane są w normie, pozwalają mierzyć efekty zarządzania 
usługami miejskimi i jakością życia na przestrzeni czasu, porównywać w szerokim zakresie 
efekty działalności, wymieniać się najlepszymi praktykami w zakresie edukacji, straż 
pożarna, zarządzanie kryzysowe, bezpieczeństwo, środowisko, ekonomia, finanse, 
rekreacja, zdrowie, komunikacja, transport, zarządzanie, energia, schronienie, odpady, 
woda, kanalizacja, ścieki i urbanistyka. Więcej informacji wykonawczych jest na stronie PKN, 
natomiast chciałabym rekomendować wykonanie kolejnych raportów o stanie miasta na 
podstawie ww. normy, aby uniknąć produkcji dokumentacji, która nie wnosi żadnej wiedzy, 
ani nauki na przyszłość, a kosztuje urzędników ogromną ilość pracy.  
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – chciałem podziękować za dyskusję, która była na 
komisjach. Po raz pierwszy ten raport przygotowujemy i rozumiem głos radnej M.Bejnar-
Bejnarowicz dotyczący uwag, każdy ma swoje spojrzenie na to i oczywiście, weźmiemy te 
spostrzeżenia pod uwagę przy kolejnym raporcie. Staramy się, żeby raport był jak 
najrzetelniej przygotowany, dziękujemy moim współpracownikom za naprawdę kawał dobrej 
roboty. Myślę, że jest do dokument mocno poglądowy, jest dokumentem, który pokazuje 
efekt naszej wspólnej pracy, nie tylko Prezydenta Miasta, ale też ogromnej rzeszy 
współpracowników oraz efekt współpracy z Radą Miasta, bo to co dzisiaj się dzieje i te 
wszystkie elementy, o których rozmawiamy i nawet dzisiejsza decyzja o dofinansowaniu – to 
wszystko wypracowujemy razem. Bardzo się cieszę i chciałbym podkreślić to, że w ostatnich 
nawet 5-ciu latach udaje się wypracować w sprawach ważnych dla Gorzowa kompromis. 
Oczywiście są spory, kontrowersje, jest wiele spraw, które nas różni, natomiast w sprawach 
ważnych dla Gorzowa Wlkp. ten głos jest jeden spójny. Dlatego dziękuję wszystkim za pracę 
nad raportem, dziękuję radnym za uwagi, dziękuję wszystkim, którzy nas wspierają i nam 
pomagają, niezależnie od barw politycznych, od zbliżających się wyborów, wielkie wsparcie. 
Ogromne wsparcie ze strony Minister E.Rafalskiej, ze strony Rządu RP, wsparcie mamy ze 
strony samorządowej, Marszałka Województwa i tych pieniędzy, które dzięki ZITom płyną do 
miasta. Cieszę się z tego, bo czuć, że w Gorzowie mamy jeden, wspólny team, oczywiście 
często się różnimy, ale w sprawach ważnych dla miasta jednak ten głos jest mocny i silny, 
dziękuję za wsparcie.  
Jan Kaczanowski – od lat jestem wielkim zwolennikiem, że w sprawach naszego miasta 
powinniśmy rozmawiać z każdym, kto jest gotowy do tego gorzowskiego koszyka co nieco 
dorzucić, tak abyśmy mogli te wszystkie inwestycje, które zaplanowaliśmy, na których bardzo 
nam zależy by były one realizowane. Po raz pierwszy w swojej działalności samorządowej 
spotkałem się z takim raportem. Według mnie jest on bardzo poglądowy, pouczający, 
zachęcam wszystkich tych, którzy jeszcze z tym raportem się nie zapoznali, nie mówię o 
radnych, ale wiem, że kosztowało to bardzo wiele pracy i wielokrotnie spotykałem się z 
Sekretarzem i Zastępcami Prezydenta. Raport był opracowywany pod przewodnictwem 
Sekretarza i za to bardzo serdecznie dziękuję.  
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c) druk nr 156 - podj ęcie uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miast a 
Gorzowa Wielkopolskiego wotum zaufania. 

 
Jan Kaczanowski –poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednomyślnie pozytywna opinię 
Komisji Budżetu i Finansów oraz opinię pozytywną Komisji Gospodarki i Rozwoju, Komisji 
Oświaty i Wychowania, Komisji Kultury, Sportu i Promocji oraz Komisji Spraw Społecznych.  

 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego wotum zaufania, głosowało 16 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i 4 wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Wyniki glosowania stanowią załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Ad.9 Sprawozdanie z wykonania bud żetu miasta Gorzowa Wlkp. za 2018r.  

a) zapoznanie si ę ze sprawozdaniem finansowym za 2018r., sprawozdani em 
rocznym z wykonania bud żetu miasta Gorzowa Wlkp. za 2018r., 
sprawozdaniem rocznym z wykonania planów finansowyc h instytucji kultury 
za 2018r. oraz informacj ą o stanie i sposobie gospodarowania maj ątkiem 
trwałym miasta Gorzowa Wlkp. na dzie ń 31.12.2018r., 

b) zapoznanie si ę z opini ą Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 
wykonania bud żetu Miasta Gorzowa Wlkp. za 2018r. wraz z informacj ą o stanie 
mienia Miasta Gorzowa Wlkp., 

 
Jan Kaczanowski – całość sprawozdania wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2018r. zostało 
zaopiniowane jednomyślnie pozytywnie przez Komisję Budżetu i Finansów oraz opinię 
pozytywną wyraziła Komisja Gospodarki i Rozwoju, Komisja Oświaty i Wychowania, Komisja 
Spraw Społecznych, Komisja i Komisja Kultury, Sportu i Promocji oraz Komisja Rewizyjna. 
Agnieszka Kaczmarek – Skarbnik Miasta – przedstawiła uchwałę nr 243/2019 RIO w sprawie 
wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Gorzowa Wlkp. za 2018 rok 
wraz z informacją o stanie mienia – załącznik nr 15 do protokołu. 
 

c) zapoznanie si ę z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutor ium dla 
Prezydenta Miasta, 

d) zapoznanie si ę z opini ą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej, 

 
Radosław Wróblewski - w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek w sprawie 
absolutorium dla Prezydenta Miasta oraz uchwałę nr 304/2019 RIO w sprawie wydania opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa Wlkp. dotyczącym udzielenia 
absolutorium Prezydentowi – załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Jan Kaczanowski – w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji przystępujemy do głosowania. 
 

e) druk nr 135 - podj ęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania bud żetu Miasta Gorzowa Wlkp. 
za 2018 rok, 

 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gorzowa Wlkp. za 2018 rok, 
głosowało 15 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 7 wstrzymujących się – uchwała 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 18 do protokołu. 
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f) druk nr 136 - podj ęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonan ia 
bud żetu miasta Gorzowa Wlkp. za 2018 rok. 

 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu miasta Gorzowa Wlkp. za 2018 rok, głosowało 15 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i 7 wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Jacek Wójcicki – podziękowanie za zaufanie, za naprawdę dobrą współpracę, mam nadzieję, 
że tych głosów wstrzymujących z każdym dniem będzie coraz mniej, bo wszystko to co 
robimy, to robimy wspólnie, robimy na chwałę naszego miasta. Dziękuję serdecznie naszym 
służbom finansowym, Skarbnik Miasta, dyr. Sikorskiej, wszystkim służbom finansowym, które 
pracowały i czuwały nad tym budżetem. Dziękuję moim zastępcom za pilnowanie tego 
budżetu. To był wyjątkowy rok, a kolejne lata będą jeszcze bardziej wyjątkowe.  
 
Ad.10 Druk nr 172A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2019 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisje: Spraw Społecznych oraz Budżetu i 
Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 
rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych 
i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 
Ad.11 Druk nr 173A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2019 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego . 
 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję 
Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 
rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych 
i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Ad.12 Druk nr 174A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2019 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję 
Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 
rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych 
i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 29 do protokołu. 
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Ad.13 Druk nr 175A - podj ęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2 019-2045. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały radni otrzymali na piśmie. Uzasadnieniem przyjęcia 
zmian w uchwale są objaśnienia ujęte w załączniku nr 2 do uchwały. Ponadto projekt 
uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2019-2045, głosowało 21 radnych, przy 
braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się – uchwała stanowi załącznik nr 30 do 
protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Ad.14 Druk nr 176A – podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie zaci ągni ęcia 

kredytu. 
 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia kredytu, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych  
i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Ad.15 Druk nr 168 – podj ęcie uchwały w sprawie zaci ągni ęcia zobowi ązania na rok 

2020 na sfinansowanie przedsi ęwzięcia pod nazw ą „Modernizacja deptaku przy 
ul.Hawela ńskiej wraz z ulic ą Hawelańska/Wełniany Rynek”. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 35 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
Marta Bejnar-Bejnarowicz – chciałabym wyrazić swoje zadowolenie z tej uchwały, że 
stosujemy takie metody. Chciałbym podziękować, że Prezydent Miasta przychyla się do 
naszej interpelacji sprzed 5 lat, warto było czekać.  
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 
2020 na sfinansowanie przedsięwzięcia pod nazwą „Modernizacja deptaku przy 
ul.Hawelańskiej wraz z ulicą Hawelańska/Wełniany Rynek”, głosowało 21 radnych, przy 
braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 36 do 
protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Ad.16 Druk nr 157 - podj ęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Lubuskiemu. 
 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 38 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję 
Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Lubuskiemu, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 40 do protokołu. 
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Ad.17 Druk nr 158 - podj ęcie uchwały w sprawie wył ączenia Szkoły Podstawowej nr 17 
w Gorzowie Wielkopolskim z Zespołu Szkół Ogólnokszt ałcących nr 3, 
przeniesienia Zespołu Szkół Ogólnokształc ących nr 3 w Gorzowie 
Wielkopolskim z ul.Warszawskiej 18 na ul.Estkowskie go 3 oraz wł ączenia 
Szkoły Podstawowej nr 7 do Zespołu Szkół Ogólnokszt ałcących nr 3 w 
Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 41 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Podstawowej nr 
17 w Gorzowie Wielkopolskim z Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 3, przeniesienia 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim z ul.Warszawskiej 18 na 
ul.Estkowskiego 3 oraz włączenia Szkoły Podstawowej nr 7 do Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 21 radnych, przy braku 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Ad.18 Druk nr 159 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia II Liceum 

Ogólnokształc ącego, wchodz ącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształc ących 
nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie d odatkowej lokalizacji 
prowadzenia zaj ęć dydaktycznych, wychowawczych i opieku ńczych szkoły, 
przy ul.Grobla 68A w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 44 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia II Liceum 
Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w 
Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Grobla 68A w Gorzowie 
Wielkopolskim, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
– uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 46 do protokołu. 
 
Ad.19 Druk nr 160 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia IV Liceum 

Ogólnokształc ącego w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie 
dodatkowej lokalizacji prowadzenia zaj ęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opieku ńczych szkoły, przy ul.Estkowskiego 13 w Gorzowie Wi elkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 47 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia IV Liceum 
Ogólnokształcącego w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy 
ul.Estkowskiego 13 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 49 do protokołu. 
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Ad.20 Druk nr 161 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia Technikum nr 5, 
wchodz ącego w skład Zespołu Szkół Mechanicznych w Gorzowie  
Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokali zacji prowadzenia zaj ęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opieku ńczych szkoły, przy ul.Pomorska 67 w 
Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 50 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia Technikum nr 5, 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mechanicznych w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez 
utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych szkoły, przy ul.Pomorska 67 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 
radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik 
nr 51 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 52 do protokołu. 
 
Ad.21 Druk nr 162 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia Technikum nr 7, 

wchodz ącego w skład Zespołu Szkół Elektrycznych w Gorzowie  Wielkopolskim, 
poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzen ia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opieku ńczych szkoły, przy ul.Grobla 9, ul.Grobla 68A oraz 
ul.Pomorska 67 w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 53 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia Technikum nr 7, 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Elektrycznych w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez 
utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych szkoły, przy ul.Grobla 9, ul.Grobla 68A oraz ul.Pomorska 67 w Gorzowie 
Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
– uchwała stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 55 do protokołu. 
 
Ad.22 Druk nr 163 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia Bran żowej Szkoły I 

Stopnia nr 5, wchodz ącej w skład Zespołu Szkół Mechanicznych w Gorzowie 
Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokali zacji prowadzenia zaj ęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opieku ńczych szkoły, przy ul.Pomorska 67 w 
Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 56 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I 
Stopnia nr 5, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Mechanicznych w Gorzowie Wielkopolskim, 
poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Pomorska 67 w Gorzowie Wielkopolskim, 
głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała 
stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 58 do protokołu. 
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Ad.23 Druk nr 164 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia Bran żowej Szkoły I 
Stopnia nr 7, wchodz ącej w skład Zespołu Szkół Elektrycznych w Gorzowie 
Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokali zacji prowadzenia zaj ęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opieku ńczych szkoły, przy ul.Grobla 9, 
ul.Grobla 68A oraz ul.Pomorska 67 w Gorzowie Wielko polskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 59 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I 
Stopnia nr 7, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Elektrycznych w Gorzowie Wielkopolskim, 
poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Grobla 9, ul.Grobla 68A oraz ul.Pomorska 67 
w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 18 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 61 do protokołu. 
 
Ad.24 Druk nr 165 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia VII Liceum 

Mistrzostwa Sportowego, wchodz ącego w skład Zespołu Szkół Mistrzostwa 
Sportowego w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworz enie dodatkowej 
lokalizacji prowadzenia zaj ęć dydaktycznych, wychowawczych i opieku ńczych 
szkoły, przy ul.Słowia ńskiej 14, ul.Słowia ńskiej 10, ul.Wał Okr ężny 32, 
ul.Fabryczna 177, ul.Fabryczna 3, ul.Chopina 52, ul .Puszkina 31, ul.Mickiewicza 
37 w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 62 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia VII Liceum 
Mistrzostwa Sportowego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w 
Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy ul.Słowiańskiej 14, 
ul.Słowiańskiej 10, ul.Wał Okrężny 32, ul.Fabryczna 177, ul.Fabryczna 3, ul.Chopina 52, 
ul.Puszkina 31, ul.Mickiewicza 37 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 17 radnych, przy 
braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 63 do 
protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 64 do protokołu. 
 
Ad.25 Druk nr 166 - podj ęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podsta wowej 

nr 3 Mistrzostwa Sportowego z Oddziałami Sportowymi , wchodz ącej w skład 
Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w Gorzowie Wie lkopolskim, poprzez 
utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zaj ęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opieku ńczych szkoły, przy ul.Słowia ńskiej 14, ul.Słowia ńskiej 
10, ul.Wał Okr ężny 32, ul.Fabryczna 177, ul.Fabryczna 3, ul.Chopina  52, 
ul.Puszkina 31, ul.Mickiewicza 37 w Gorzowie Wielko polskim. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 65 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej 
nr 3 Mistrzostwa Sportowego z Oddziałami Sportowymi, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Mistrzostwa Sportowego w Gorzowie Wielkopolskim, poprzez utworzenie dodatkowej 
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lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych szkoły, przy 
ul.Słowiańskiej 14, ul.Słowiańskiej 10, ul.Wał Okrężny 32, ul.Fabryczna 177, ul.Fabryczna 3, 
ul.Chopina 52, ul.Puszkina 31, ul.Mickiewicza 37 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 18 
radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwala stanowi załącznik 
nr 66 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 67 do protokołu. 
 
Ad.26 Druk nr 177 – podj ęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowych 

przedstawicieli Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do Z wiązku Celowego Gmin 
MG-6. 

 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 68 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowych 
przedstawicieli Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do Związku Celowego Gmin MG-6, 
głosowało 18 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała 
stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 70 do protokołu. 
 
Ad.27 Druk nr 167 - podj ęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wiel kopolskiego dla 
obszaru poło żonego pomi ędzy ul. Pozna ńską a rzeką Wartą. 

 
Jan Kaczanowski – czy Radni wymagają aby ten projekt uchwały został przedstawiony? Nikt 
nie zgłasza potrzeby, otwieram dyskusję. Nie ma chętnych do zabrania głosu w tym punkcie 
porządku obrad. Pragnę poinformować, że w dniu wczorajszym Komisja Gospodarki i 
Rozwoju procedowała nad projektem uchwały. Warto zwrócić uwagę, że do tej uchwały 
zostało wniesionych 116 uwag, które były zaprezentowane, a następnie jedną po drugiej 
głosowała Komisja, każdą z tych 116 uwag została przez radnych obecnych wczoraj na 
Komisji jednogłośnie – 5 głosami radnych za, rozstrzygnięta zgodnie ze sposobem 
rozpatrzenia przez Prezydenta Miasta. Projekt uchwały na druku nr 167 oraz w dniu 
dzisiejszym opinię prawną przygotowana przez mec.D.Sass dotycząca procedury 
rozpatrzenia i głosowania nad projektem tej uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie – 
załącznik nr 71 do protokołu. Czy ktoś jest przeciwny głosowaniu nad rozstrzygnięciem tych 
uwag i nad planem jednocześnie? Czy ktoś ma uwagi do takiego sposobu procedowania? W 
związku z brakiem uwag przystępujemy do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Poznańską a rzeką Wartą, głosowało 17 radnych, przy braku 
głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się – uchwała stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 73 do protokołu. 
 
Ad.28 Druk nr 169 – podj ęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrod y. 
 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 74 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody, 
głosowało 18 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała 
stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 76 do protokołu. 
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Ad.29 Druk nr 170 - podj ęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelst wa 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski - projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie wraz z uzasadnieniem 
- załącznik nr 77 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, głosowało 18 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwala stanowi załącznik nr 78 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 79 do protokołu. 
 
Ad.30 Druk nr 171 - podj ęcie uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – projekt uchwały radni otrzymali na piśmie. Kandydatami do odznaczenia 
są: p.Jadwiga Kos i p.Izabela Serpina. Ponadto do projektu uchwały jednomyślnie pozytywną 
opinię wyraziła Komisja Oświaty i Wychowania. Protokół nr 3 i nr 4 ze spotkania zespołu ds. 
oceny merytorycznej wniosków stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego p.Jadwidze Kos, głosowało 17 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 81 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 82 do protokołu.  
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego p.Izabeli Serpinie, głosowało 20 radnych, przy braku 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 83 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 84 do protokołu.  
 
 
Ad.31 Sprawozdanie z obrotu nieruchomo ściami komunalnymi za I kwartał 2019 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z obrotu nieruchomościami 
komunalnymi za I kwartał 2019 r. wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowi załącznik nr 85 
do protokołu. Ze sprawozdaniem zapoznała się i przyjęła do wiadomości Komisja 
Gospodarki i Rozwoju. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji uznaję, że Rada Miasta 
również przyjęła do wiadomości sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za I 
kwartał 2019r. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
 
Ad.32 Przyj ęcie protokołu z VII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielk opolskiego. 
 
Jak Kaczanowski – pyta, czy radni mają pytania lub uwagi do protokołu z VII sesji Rady 
Miasta? W związku z brakiem uwag wnosi o przyjęcie protokołu. 
 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 
się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 86 do protokołu 
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Ad.33 Sprawy ró żne. 
 
Grażyna Wojciechowska – myślałam, że to tylko ja dzisiaj jestem chora. Tak cicho, tak 
spokojnie, bez dodatkowych pytań. Bardzo pięknie. Chciałabym podziękować wszystkim 
tym, którzy dopomogli, że bez środków finansowych z miasta mogliśmy zrealizować jubileusz 
75- lecia Bitwy na Monte Cassino, jak również bieg naszej reprezentacji gorzowian, która 
biegła w 1994 roku. Dziękuję Prezydentowi, Przewodniczącemu Rady Miasta i pracownikom 
urzędu, również radnemu Wilczewskiemu, gdzie zrealizował to, co obiecaliśmy. Dziękuję 
radnej Burdzińskiej, która uczestniczyła w uroczystościach. Dziękuję tym osobom, a jest ich 
kilka do wymienienia, z Wydziału Spraw Społecznych, pani Bielejewskiej, że pokazaliśmy jak 
można zrobić w tak krótkim czasie wielką imprezę. Powtórzymy tą imprezę patriotyczną za 
rok. Pokazywałam już Przewodniczącemu Rady Miasta, mamy film, mamy wszystkie 
materiały naukowe i będziemy chcieli ocalić od zapomnienia. Nie można zbywać. Nie dziwię 
się, jak patrzę na kwiat młodzieży, jak niektórzy twierdzą, że ich nie obchodzą korzenie i to, 
co było. Liczy się tylko kasa. Będę ze swoim uporem pilnowała tych spraw. Dziękuję 
Wydziałowi Promocji, bo Dyrektor ma ze mną ciężko, ale musi tak być i nie ma, że jest wolna 
sobota, czy niedziela. To, co dzieje się musimy rejestrować. Dyrektor Rój i wszyscy 
pracownicy OSIR – u im też należy się nagroda, bo wszystkie piątki, soboty, święta pracują. 
Tak samo Wydział Spraw Społecznych, GCPR, Wydział Edukacji. Prosiłam pierwszego 
Zastępcę Prezydenta to, co zgłaszałam Prezydentowi. Pierwsza rzecz mówiliśmy, obiecywał 
Prezydent, że pomieszczenia po fundacjach nie pójdą do zbycia, bo ktoś chce restaurację 
otworzyć. Będę tego tematu pilnowała i proszę wskazać mi kierunek, który pomoże. To nie 
jest żadna moja prywata tylko po prostu ludzie proszą nas i wierzą. U mnie na osiedlu 
zbierają już podpisy odnośnie funkcjonowania całodobowego sklepu alkoholowego „Gruby 
Ben”. Zawsze byłam przeciwna jakimś zakazom, ale nie może tak być, że osiedle, na którym 
mieszkają seniorzy, którzy opiekują się wnukami, prowadzają do szkół, osiedle bardzo 
biedne, emeryci po pracownikach „Stilonu”, policji i nauczycieli wiecie jakie budżetówka ma 
beznadziejne emerytury. Tu nie chodzi o rozróby. My nie mamy pieniędzy na dzień 
dzisiejszy, żeby podwyższyć pracownikom opieki społecznej, a musimy to robić. Minister 
Finansów dzisiaj tak pięknie i mądrze mówiła, a teraz szukajcie pieniążków, które są 
potrzebne, żeby dokonać tych pewnych decyzji. Przekazałam szefowi Klubu taką informację, 
o którą poprosił mnie Dyrektor Zespołu Szkół Mechanicznych, gdzie chciałam również 
pochwalić ile ciepłych słów otrzymała Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Prezydent 
Miasta na XX jubileuszowej edycji konkursu pszczelarskiego. Było mi bardzo miło. Miałam 
zaproszenie indywidualne i reprezentowałam Przewodniczącego Rady, bo od 20 lat jestem 
na wszystkich tych konkursach. Nie chciałam zakłócić dzisiaj tych wszystkich sytuacji, ale 
jest parę sytuacji, które mnie bardzo bolą, gdzie nie możemy wspólnie znaleźć odpowiednich 
rozwiązań. Zawsze powtarzam, że ja już nic nie muszę, ale mieszkańcy mają do mnie 
zaufanie. Pani Mirka, mieszkanka naszego miasta kontroluje nas wszystkich i ocenia nie 
patrząc, czy jest PiS, czy inna opcja. Widzi kto z radnych, dyrektorów gdzie chodzi i takich, 
jak pani Mirka jest wielu. Ja nic nie muszę, ja tylko sygnalizuję i proszę o współpracę. Bardzo 
proszę jeszcze o pomoc w zrealizowaniu VII Konferencji Młodzieży „Bezpieczne Wakacje”, 
która odbędzie się 11 czerwca. Będzie podzielona na 2 bazy pod patronatem Wojewody 
Lubuskiego i Prezydenta Miasta. Jako, że wszystkie służby mundurowe podlegają pod 
Wojewodę to doszliśmy do porozumienia, że Wydział Edukacji, OSiR i służby Prezydenta 
wspólnie zadziałają, żeby mając takich specjalistów, którzy uczestniczą i prelegentami w 
części, która odbędzie się w Amfiteatrze od godz. 9 do godz. 12. Będą tam wykłady wysokiej 
klasy specjalistów, potem opiekunowie wraz z młodzieżą przemieszczą się na Plac 
Grunwaldzki, gdzie będzie pokaz służb mundurowych, taki jakiego Gorzów jeszcze nie miał. 
Również pokaz służb wojskowych, p. Jarosław z Wydziału Bezpieczeństwa tą część 
nadzoruje. Bardzo proszę i nie ma mowy odmowy. To jest dla młodzieży. Stop agresji i 
przemocy w cyberprzestrzeni. To, co dzisiaj wyniszcza młodych ludzi, nie tylko z rodzin 
patologicznych, ale i innych. Od 7 lat ciężko pracujemy, żeby zabezpieczyć. Jeżeli ktoś nie 
chce pomóc to niech nie przeszkadza. Musimy puszczać pismo informacyjne, że wszystkie 
szkoły muszą z młodzieżą być. Sprawy bezpieczeństwa są najważniejsze. Jak podać to 
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należy podać elegancko i przez fachowców. Każdy z nas będzie miał swój udział jak dzieci 
wrócą całe i zdrowe po wakacjach do swoich domów i szkół. Jak zwykle najciemniej jest pod 
lampą. Bardzo serdecznie dziękuję koleżankom z Biura Rady Miasta za tą trudną, 
codzienną, po godzinach i wcześnie rano pracę. Tak samo jeżeli chodzi o p. Beatę i panie z 
sekretariatu Prezydenta. 
Alicja Burdzińska – jak w przyszłości będą prezentowane stanowiska to bardzo proszę, 
żebym mogła wcześniej zapoznać się. Wiem, że powinnam to na początku uczynić, ale 
złożyłam dzisiaj interpelację w sprawie ul. Wschodniej, po tych opadach deszczu ludzie 
chodzą tam po pachy w wodzie. Są 2 miejsca zalania od płotu do płotu, ludzie błagają 
chociaż o jakieś płyty, żeby można było przejść przez ul. Wschodnią.  
Jan Kaczanowski – pragnę poinformować, że następna sesja Rady Miasta odbędzie się 26 
czerwca w związku z tym komisje będą zaplanowane na 24 i 25 czerwca. Prosiłbym radnych, 
żeby sobie tak zaplanowali, żeby nie było w tym względzie jakiś nieścisłości, nieporozumień. 
Jednocześnie proszę zaplanować sobie 2 lipca i uroczystą sesję Rady Miasta.  
 
Ad.34 Zako ńczenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski zamyka obrady VIII sesji Rady Miasta dziękując zebranym radnym i gościom 
zaproszonym za udział. 
Sesję zakończono o godz. 15:56. 
 
       Przewodnicz ący Rady Miasta 
         ( - ) 
        Jan Kaczanowski 
Protokołowały: 
M. Matuszek 
D. Waldmann 


